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Protokół nr RG.0002.40.2022 

z XL Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 23.05.2022r. 
 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 13 radnych, w posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – Wójt, Bronisław 

Gembalczyk – Sekretarz Gminy. Lista obecności w załączniku. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 31.03.2022 oraz 11.04.2022. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2022 

rok. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2022-2031. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie najmu lokalu użytkowego położonego w budynku 

komunalnym przy ul. Centralnej 57. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla pomnika 

przyrody. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 31.03.2022 oraz 11.04.2022. 

 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie, bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w okresie od 01.04.2022 do 23.05.2022. 

Radna Paulina Myszor nawiązała do wymienionej w sprawozdaniu przebudowy warsztatu przy ulicy 

Kobiórskiej na remizę OSP i zapytała jak przedstawiać się będzie kwestia wyjazdu z budynku po 

zakończeniu prac. Wójt poinformował, że przewidziano przebudowę wyjazdu na ulicę Kobiórską wraz 

z korektą skrzyżowania  z ulicą Tuwima. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 

2022 rok. 

 

Przewodniczący przypomniał, że kwestie zmian w budżecie oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej były 

omawiane podczas posiedzenia komisji połączonych. Zmiany są związane m. in. z inwestycją „Budowa 

przedszkola w Gminie Kobiór”. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2022-2031. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie najmu lokalu użytkowego położonego w 

budynku komunalnym przy ul. Centralnej 57. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla pomnika 

przyrody. 

 

Przewodniczący przypomniał, że uchwała dotyczy dębu w szpalerze przy ulicy Żołędziowej. Projekt 

uchwały uzyskał też pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radna Paulina Myszor poinformowała, że aktualnie autobus linii 157 to Tychów w związku 

z prowadzonymi pracami drogowymi kursuje zmienioną trasą. Trasa ta jest jednak atrakcyjniejsza od 

pierwotnej. Radna zapytała czy jest możliwość by kurs przebiegał aktualną trasą także po zakończeniu 

prac drogowych. Wójt odpowiedział, że trasa obejmuje teren czterech gmin i wszystkie musiałyby 

wyrazić zgodę na zmianę, ale wystąpi się z zapytaniem w tej sprawie. 

 

Radni Przemysław Sawicki i Paulina Myszor zwrócili uwagę na uszkodzony przejazd przez rzekę 

Korzeniec w okolicy wiaduktu kolejowego. Wójt poinformował, że przekaże informację do referatu 

Gospodarki Komunalnej. 

 

12. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący zamknął sesję. 


